
Lo plural lengadocian

Règla generala : Per formar lo plural, cal apondre una << s >> a la fin del mot.

Exemples : una granda filha, de grandas filhas ;

una clau, de claus ;

un animal, d'animals ;

una jupa, de jupas.

Plurals sensibles

. -s > -ses, -sses
anglés, angleses
francés, franceses
amor6s, amoroses
espés, espesses
peis, peisses
pas, passes
grandàs, grandasses
calàs, calôsses

o -ç ) -CêS

atràç, atrôces
voraÇ, voraces
brèç, brèces
braç, braces

o -tz > -ses
votz, voses
prètz, prèses
a n imatritz, an imatrises
lutz, luses
crotz, croses

. -st > -stes
trist, tristes
côst, côstes
modèst, modèstes
contrast, contrastes

. -sc > -sques
bàsc, bôsques
disc, disques
risc, risques
romanesc, romanesques
monegasc, monegasques

. -x > -xes
fax, faxes
indèx, indèxes
annèx, annèxes

. -ch > -ches
nuèch, nuèches
fach, faches
profièch, profièches
e'ndrech, endreches

o -g (prononciada << ch »>) > -ges
baug, bauges
estug, estuges
assag, assages (ensag, ensages)
puèg, puèges
torneg, torneges

. -xt > -xtes
tèxt, tèxtes

. -z (prononciada <( s » en finala)
> -zes
merguè2, merguèzes

o -f > -fes
geograf, geografes
paragraf, paragrafes
polimôrf, polimôrfes
èlf, èlfes
gôlf, gôlfes (espàrt)
filosôf, filosôfes
buf, bufes


